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Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Fikri Işık ile TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Körfez 
Ticaret Odası’nın 15. Kuruluş Yıldönümü ve Akredite Oda Belgesi teslim törenine katıldı. 
Hisarcıklıoğlu, törendeki konuşmasında 2023 hedeflerine atıfta bulunarak, “Hedefimiz, 

dokuz yıl sonra dünyanın ilk 10 büyük ekonomisi arasında girmek” dedi. 

HABER

K 
örfez Ticaret Odası’nın (KTO) 15. 
Kuruluş Yıldönümü ve Akredite 
Oda Belgesi teslim töreni, Bilim, 
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Fikri 

Işık ile TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu 
katılımıyla gerçekleştirildi. Hisarcıklıoğlu, 
törende yaptığı konuşmada, Türkiye’nin zen-
ginleşmek istediğini belirterek, bunun için 
girişimci sayısının artması gerektiğini söyledi.

“Türkiye’nin 76 milyon nüfusu ve 1,5 
milyon girişimcisi var” diyen Hisarcıklıoğ-
lu, “Japonya’nın 127 milyon nüfusundan 
6 milyon girişimcisi var. Türkiye’nin Ja-
ponya seviyesine gelebilmesi için girişimci 
sayısının artması gerekiyor. Türkiye giri-
şimciliği son 30 yılda keşfetti. Nüfusun 
yarısı kadın, ama kadınların toplam 1,5 
milyon girişimcilikteki yeri %5’ler sevi-
yesinde. Kadınların iş gücüne katılımda 

Körfez Ticaret Odası akredite oldu

%29’larda ancak girişimcilik konusunda noksanlık var” ifa-
desini kullandı.

 
HİSARCIKLIOĞLU: “KIZLARINIZI GİRİŞİMCİ YETİŞTİRİN”

Türkiye’de TOBB’un kadın ve genç girişimci kurullarını kurduk-
larını anımsatan Hisarcıklıoğlu, 2009’da 7 bin kadın girişimciyle 
harekete geçtiklerini, 77 bin olan kadın girişimci sayısının 109 bine 
çıktığını belirterek, konuşmasına şöyle devam etti: 

“2014’de toplam 36 bin yeni girişimcinin 14 bini kadın. Bu 
kapsamda kadın girişimcileri misyonlarını iyi yaptıkları için 
kutluyorum. Babalara çağrım, kızlarınızı da oğullarınız gibi işleri-
nizi devredebilecek şekilde destekleyin. Babalardan özellikle rica 
ediyorum, ne olur kızlarınızı girişimci yapın. Bugünkü devirde 
insanlara faydalı olabilecek en önemli iş girişimciliktir. Bir kişiye 
iş ve aş verebiliyorsan ne mutlu sana. Ülkemizin zenginliği için 
çocuklarımızı girişimci yetiştirelim. Çünkü bir yarışımız var; 17’nci 
büyük ekonomiyiz ama hedefimiz ilk 10’a çıkmak.”

Kara gümrük kapılarına yaptıkları modernizasyonla ihra-
cattaki bekleme sürelerini yarı yarıya indirdiklerini vurgulayan 
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çözülecek. Körfez’i desteklemeye devam 
edeceğiz” açıklamasında bulundu.

 
KTO YÖNETİM KURULU BAŞKANI EFE: 
“HİZMETE DEVAM!”

KTO Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 
Efe de, KTO’nun kurulduğu 1999 yılından 
bugüne kadar Körfez ilçesinin iktisadi gelişme 
ve kalkınma sürecinin baş aktörlerinden biri 
olduğunun altını çizdi. Efe, “Bugün üyelerine 
ve çalışanlarına çağdaş bir çalışma ortamı 
sunabilen, modern altyapısı tamamlanmış bir 
binaya sahip ender odalardan biri konumun-
dayız. Ayrıca ‘Akredite Oda sertifikasını’ al-
maya hak kazanan bir oda olmanın gururunu 
yaşıyoruz” diyerek, tüm çalışma arkadaşlarına 
teşekkür etti.

Efe, KTO’nun bugün 15 farklı meslek guru-
bunda faaliyet gösteren 2 bin 100’ün üzerinde 
üyeye hizmet verdiğini, Meclisi, Yönetim Ku-
rulu, Kadın ve Genç Girişimci kurulları, çalışan 
kadrosuyla, tescillenmiş yüksek kalite standart-
larındaki çalışmalarını sürdürdüğünü ifade etti. 

Çalışmalarının bundan sonra da istihdamı, 
yatırımı ve girişimciliği artırıcı düşünce ile 
eylemler üzerinde şekilleneceğini belirten Efe, 
“Unutulmamalıdır ki, Türkiye’yi dünyanın ilk 
10 ekonomisinden birisi yapacak olan da, 500 
milyar dolarlık ihracat büyüklüğüne ve 2 tril-
yon doları aşan milli gelire ulaşılmasını sağla-
yacak olan da reel sektörümüz olacaktır” dedi.

Konuşmaların ardından Bilim, Sanayi ve 
Teknoloji Bakanı Fikri Işık ile TOBB Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu, KTO Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa Efe ve Yönetim Kurulu üyele-
rine Akredite Oda Belgesi’ni teslim etti.

EKONOMİK FORUM  69i

HABER

TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, bu azalmadan dolayı yılda 410 mil-
yon liranın “ceplerinde kaldığını” belirtti. Türkiye’nin 2010’dan 
sonra dünya lojistik endeksinde 12 basamak atladığını dile geti-
ren Hisarcıklıoğlu, sözlerini şöyle tamamladı: 

“Endekste 39’uncu sıradayken 27’nciliğe yükseldik. Komşu 
bölgelerde Türkiye’den medet uman insanlar bulunmakta. Türkiye 
Somali’ye yardım elini, cebi dolu olduğu için uzatabildi. Türkiye’nin 
yol haritası, Ekonomide Yapısal Dönüşüm Programı’nda yer aldı. 
Küresel krizde 2008-2013 yılları döneminde Avrupa’da işini kay-
beden sayısı 5 milyondu. Türkiye’de ise 4,5 milyon kişi için yeni 
istihdam yaratıldı. Bu bizim rekorumuz. Hedefimiz, dokuz yıl 
sonra dünyanın ilk 10 büyük ekonomisi arasında girmek.”

 
BAKAN IŞIK: “TÜRKİYE OLARAK İYİ BİR NOKTADAYIZ”

Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Fikri Işık konuşmasına,  
KTO’nun 15’inci Kuruluş Yıldönümünü kutlayarak başladı. 
KTO’nun, akredite oda sertifikasına sahip olmasını büyük bir 
başarı olarak niteleyen Bakan Işık, “Türkiye ve bulunduğumuz 
coğrafya, Birinci Dünya Savaşı’nın ardından en karmaşık günleri-
ni yaşıyor. 2008 küresel krizin ardından ortaya çıkan Arap Baharı 
ve yaşanan olaylar, bu coğrafyayı türbülansa soktu. Ama biz, 
tüm bu olumsuzluklara rağmen dik durmayı başarıyoruz” dedi. 
Türkiye’nin dünya ekonomisindeki konumuna değinen Bakan 
Işık, “Şu an ekonomik açıdan, tüm dünyada tutarsız günler yaşa-
nıyor. ABD yaşanan krizin ardından şimdi yükselişe geçti. AB ise 
yaşadığı düşüşün ardından yükselmişti, fakat şimdi yine durgun-
laştı. Rusya’da ruble oldukça değer kaybetti. Bu kriz ortamında 
Türkiye’nin konumuna bakarsak, fırtınalı denizde bir istikrar 
adasıyız diyebiliriz. Oldukça iyi bir noktadayız” ifadesini kullandı.

Körfez’e Cumhuriyet tarihinin en büyük yatırımı TÜPRAŞ 
tarafından gerçekleştirildiğine dikkat çeken Bakan Işık, “Körfez 
Geçiş Köprüsü de yavaş yavaş tamamlanıyor. Körfez için bir 
müjde olan Körfez Kuzey otoban ihalesi 6 Mart 2015 tarihinde 
yapılacak. Eski İstanbul yolu da çift şeride çıkacak. Yeni bir oto-
ban çalışmamız da var. Körfez’e çok büyük yatırımlar yapılıyor. 
Ulaşımla ilgili yapılacak projelerle, Körfez’in bu sıkıntısı da 
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